
                           

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

Dvärgpinscherklubben  
 
Mötesprotokoll 2023: December 
Möte via: Teams  

 
Närvarande: Anna C, Anna E,Carola, Eva,  Jacqueline, Jessica B, Jessica L O, Johan , Mica  

 

Ej närvarande:  

 

§1. Mötet öppnas. 
 
§2. Val av justerare jämte ordförande 
 
§3. Godkännande av dagordning. 

Mötet godkände dagordningen 

 

§4. Föregående mötesprotokoll  
 

- Finns på hemsidan. 

 
§5 Inkommande skrivelser. 

- Uppdaterad Agria Breed profile  
Statistik om vår ras från försäkringsbolaget 

- Frågor om Inoff har inkommit.  
Sekreterare har besvarat 

- SKK har inkommit med dispens för digitala årsmöten 2024. 
 

 

§6. Rapporter.  
- Protokoll CS 6/2023. 
- Protokoll Kennelfullmäktige 
- Stockholms Hundmässa. 

Återigen ett lyckat evenemang för klubben, med många entusiastiska besökare vid 
vår rasmonter. Roligt med “nya” medlemmar som hjälper till med att bemanna 
montern och delta i rasparaden. 
 

- SKK har godkänt ansökan för officiell utställning 2025. 
- SKK har godkänt och skickat avtal för utställning på STOXA 2024  

Ordförande ansvarar för att besvara 20/12-23 
 
 
 

 

§7. Ekonomi 
- Status ekonomi 

Kassör redovisade om dagsläget. Vissa små ekonomiska förändringar i avtal  inför 



2024. 
Se över alternativ för att hålla kostnader nere? 

- Info ang utlägg 
Kvitton ska vara väl synliga.Kassör har skickat ut förslag på app där man kan scanna 
kvitton.  

- Ansökan hos skatteverket 
Ansökan om att bli skattebefriade är inskickad av kassör 

- Beslut om sponsorpengar 
Fundera till budgetmöte 

- Budgetmöte 
 

- Zoom konto 
Mötet har beslutat att Dvärgpinscherklubben skall skaffa ett eget Zoom-konto. 

- Reduca 
Vi behöver ett verktyg för att kunna administrera protokoll och avtal på ett smidigt sätt. 
I dagsläget behöver vi en utökad version. Mötet beslutade att vi skall fortsätta med 
Reduca 

- Dator 
Vi tar vidare frågan till budgetmötet 

 

 
§8. RAM 
 

Inget nytt att rapportera. Nytt möte efter nyår 

§9. Uppdrag 
 

- Föreläsning med ”Det goda hundägarskapet” är bokat. Det har trillat in några anmälningar. 
Fortsätt dela info på sociala medier. 

- Verksamhetsberättelsen. Påminnelse om att skriva klart om alla delar, skicka in till 
sekreterare. 

- Uppragsbeskrivning. Skicka in er del till sekreterare snarast 
- Sekreterare för årsmöte 2024 är bokad, väntar på besked om ordförande 
- Föreläsning: "Så gör ni ett bättre och roligare årsmöte”  Onsdag 17/1 18.30-20.00 

Anmälan via länk 
 
 

§10. Övriga frågor. 
 

-  Brev till uppfödarlistan. Kassör har skickat ut förslag till styrelsen, mötet beslutade 
att Carola och Jessica ska ta fram ett slutgiltigt brev som sedan skickas ut till 
uppfödarna. Nytt förslag för 2024. Tar vidare frågan till budgetmötet 

- Medlemsbrev 
Idé att skicka ut fråga till de som väljer att avsluta sitt medlemskap om feedback. Då 
krävs en sammanställning från listan, Jacqueline kontaktar SKK om möjligheter.  
Vi bör även se över möjligheten att skicka ut brev till de som köper Dvärgpinscher 
men inte är/blir medlemmar. 
Digital folder om klubben att skicka med valpköpare? 

- Träffombudsmöte 12/12 
Jessica har haft möte med klubbens träffombud. Förslag om “Dvärgpinscherns dag” 
Juni 2024 som ombuden ställer sig positiva till. Beslut om kostnader vid träffar (tex 
fika) 
Diskussion om det sjunkande medlemsantalet, vad ombuden kan bidra med för att 
vända trenden. Finns förslag på nya typer av aktiviteter: 
Plan på att ha återkommande träffombudsmöten 4 ggr/år 

 
§11. Nästa möte. 
 Budgetmöte samt verksamhetsplan 2024 
 27/12  kl 19.00 

Jessica B och Anna E har meddelat förhinder 
 



 
Förslag på nästkommande:  
 
18/1 kl 19.00 
 
 
§12. Mötet avslutas.  
 


